

50

**\*CLARISSA**

33-02068-04 · DfS · \*15.3.04 · ca. 168 cm Stm. · 16.2 hands  
 Z.: Arend und Doris Boekhoff, Westoverledingen, B.: Dirk Visscher, Leer



H.St.B. und FN: \*Clarissa. SLP mit 7.71 Gesamtindex. Mit der Staatsprämien-Anwartschaft Rastede '07 ausgezeichnet. RPF: 1 Start 1x2.  
 Exzellente Stutenlinie der Winzerröschen. M.: \*/El. Chantal ist direkte Halbschwester zu Via Mala, VHA '86 - Grandchampion der National Horse Show, Devon '88/USA. Auch die Vechtaer Dressurspitzen Rose la France, Rosa Italia und Seiltanz, 68.VFA'07/9, Can., sind Top-Vertreter dieses Mutterstammes.

Gedeckt vom grandiosen Nachwuchsstar Fürst Romancier.

Main Studbook and FN: \*Clarissa. Broodmare performance tested with a total index of 7.71. State Premium candidate status in Rastede '07. Tests for young riding horses: 1 start, 1x2nd place.

Excellent dam line of Winzerröschen. Dam: \*/El. Chantal is a direct half-sister of Via Mala, VFA '86 - Grand Champion of the National Horse Show, Devon '88/USA. Other top Vechta dressage horses such as Rose la France, Rosa Italia and Seiltanz, 68th VSA'07/9/CAN are also top representatives of this dam line.

Inseminated by the young star stallion Fürst Romancier.

Royal Hit	Royal Dance	Rohdiamant El. Petrouchka
	El. Loretta	Ramino Lassie
*/El. Chantal	Classiker	Calypto II Monessa
	Peri	Perfekt *Esta

Foto: Ernst